

Registration Form

After-School Mixed Media Art Session (Grades 1-6)
Day: Tuesday | Time: 2:45pm-3:45pm
10 week session | October 8th-December 10th
Cost: \$228.00



Date: _____

Child #1 Information

Last Name _____ First Name _____

Age _____ Date of Birth _____

What grade is your child in? _____

Child #2 Information (if applicable)

Last Name _____ First Name _____

Age _____ Date of Birth _____

What grade is your child in? _____

Parent/Guardian Information

Address _____ Postal Code _____

Parent Last Name _____ First Name _____

Phone/Cell _____ Email address _____

Are there any physical, emotional, learning needs, or other concerns that we may need to know about? Yes No

Explain _____

Does your child/children have any allergies? Yes No

Explain _____

Relative/friend in case of an emergency, if you cannot be reached.

Name _____ Phone/Cell _____

Payment Method

Course payment must be made in full upon registration, by means of CHEQUE or CASH. All cheques must be addressed to Studio d'Arts 4Cats Vimont.

Information | Fall Session



Dear Parents/Guardians,

Thank you for sharing your interest in signing your child/children up for our **Mixed Media Art Session!** We look forward to visiting your school, but would like to share a few details with you first.

Our session will be comprised of multiple artworks being created over the course of 10 weeks, with different mediums. Your child will touch upon various skills that are applicable to these mediums. We will be working on acrylic paintings, textile art, clay & sculpture pieces - just to name a few! Of course, all the art materials needed will be supplied to the students, and your young artist will most definitely be able to bring their beautiful creations home once they are complete!

Please note that registration is accepted by the session, and not on a weekly or monthly basis. Parents are responsible for committing to the entire duration of the course. **Payment** is due upon registration to confirm the student's spot in the session.

Art making is often a messy process, and **children will get messy!** We ask that you provide your child with a smock or old t-shirt to be worn during art class.

Once the course has started, students have until the end of the second class to decide if the program is right for them. If it is not, only half of the session cost will be refunded. No refunds or credit will be given after the second class. Should 4Cats Vimont need to cancel the course due to low enrollment, all students will be notified, and full refunds issued.

For all questions or concerns regarding the Art Session, please do not hesitate to contact us!

Looking forward to creating some great art!
Kind Regards,

Rosemarie Zenga
Owner | Studio d'Arts 4Cats Vimont

I have read and understood the 4Cats Policies

Thank You!

Formulaire d'Inscription

Session d'Arts Techniques Mixtes après l'école
Jour: Mardi | Heure: 14:45h-15:45h
Session de 10 semaines | 8 octobre - 10 décembre
Prix: \$228.00



Date: _____

Information de l'enfant #1

Nom de famille _____ Prénom _____

Âge _____ Date de naissance _____

En quelle année est votre enfant? _____

Information de l'enfant #2 (si applicable)

Nom de famille _____ Prénom _____

Âge _____ Date de naissance _____

En quelle année est votre enfant? _____

Information sur le Parent / Gardiens

Adresse _____ Code Postal _____

Nom de famille du parent _____ Prénom _____

Téléphone/Cell _____ Adresse email _____

Votre enfant a-t'il des besoins physiques, émotionnels ou d'apprentissages, que nous devons connaître? Oui Non

Expliquez _____

Votre / vos enfant(s) a-t'il des allergies? Oui Non

Expliquez _____

Ami/Membre de la famille à rejoindre en cas d'urgence si nous ne pouvons pas vous contacter: Nom _____ Prénom _____

Mode de Paiement

Le paiement du cours doit être effectué lors de l'inscription, au moyen de CHEQUE ou COMPTANT. Tous les chèques doivent être adressés à [Studio d'Arts 4Cats Vimont](#).

Information | Session d'automne



Chers Parents / Gardiens,

Merci de partager votre intérêt à faire participer votre / vos enfant (s) à notre session d'art **Techniques Mixtes!** Nous avons hâte de visiter votre école, mais nous aimerions d'abord partager quelques détails avec vous.

Notre session comprendra plusieurs œuvres d'art créées au cours de 10 semaines avec des différents médiums. Votre enfant apprendra diverses compétences applicables à ces médiums. Nous travaillerons sur des peintures acryliques, de l'art textile, de l'argile et des sculptures - pour n'en nommer que quelques-unes! Bien entendu, tout le matériel artistique nécessaire sera fourni aux étudiants et votre jeune artiste peut certainement rapporter ses belles créations à la maison une fois terminées!

Veuillez noter que l'inscription est acceptée par la session et non sur une base hebdomadaire ou mensuelle. Les parents sont responsables de s'engager pour toute la durée du cours. Le **paiement** est dû au moment de l'inscription pour confirmer la place de l'étudiant dans la session.

Faire de l'art est souvent un processus compliqué, et **les enfants seront désordonnés!** Nous vous demandons de fournir à votre enfant une blouse ou un vieux t-shirt à porter pendant les cours d'art.

Une fois le cours commencé, les étudiants ont jusqu'à la fin du deuxième cours pour décider si le programme leur convient. Si ce n'est pas le cas, seule la moitié du coût de la session sera remboursée. Aucun remboursement ou crédit ne sera accordé après le deuxième cours. Si 4Cats Vimont devait annuler le cours en raison d'une faible inscription, tous les étudiants en seraient informés et un remboursement complet sera émis.

Pour toute question ou préoccupation concernant la session d'art, n'hésitez pas à nous contacter!

Au plaisir de créer du bon art!
Sincèrement,

Rosemarie Zenga
Propriétaire | Studio d'Arts 4Cats Vimont

J'ai lu et je comprends la politique de 4Cats

Merci!